



Youth Ambition

Financial Literacy Courses "Riyali"

Launch of the financial literacy competition during the first quarter in cooperation with the Ministry of Education, which included more than 370,000 students across the Kingdom.



دورات الوعي المالي "ريالي"

إطلاق مسابقة الوعي المالي في الربع الأول بالتعاون مع وزارة التربية والتعليم ، وبلغ عدد المستفيدين حتى الآن أكثر من 370 ألف طالب وطالبة على مستوى المملكة

Taqadam Entrepreneurs' program

The fourth edition of the accelerator program "Taqadam" was concluded with the selection of 10 winners out of 57 participating teams. Each winner received a grant of SR 375,000. Also, the fifth edition of the program was launched with the participation of 60 teams of entrepreneurs from all regions of the Kingdom.



برنامج "تقدم" لرواد الأعمال

اختتمت النسخة الرابعة من برنامج مسرعة الأعمال "تقدم" باختيار 10 فائزين من أصل 57 فريقاً مشاركاً ، وحصل كل فائز على منحة قدرها 375 ألف ريال سعودي. كما انطلقت النسخة الخامسة من البرنامج بمشاركة 60 فريق من رواد الأعمال من جميع مناطق المملكة.

SABB Digital Academy

SABB has signed a joint cooperation agreement with "Takamol for Business Services" and "The Financial Academy", to digitize SABB Academy, which offers various programs to qualify fresh graduates for the labor market.



أكاديمية ساب الرقمية

وقع بنك ساب اتفاقية تعاون مشترك مع شركة "تكامول لخدمات الأعمال" و "الأكاديمية المالية" ، بهدف رقمنة أكاديمية ساب والتي تقدم برامج متنوعة لتأهيل الخريجين لسوق العمل.

Youth Ambition

Khaznah Women Empowerment program

In cooperation with Al Nahda Association, SABB sponsored Khaznah program which offers series of financial literacy workshops for low-income Saudi women (age 18-55) to provide them with the skills they need to manage their financials at home and their small business.



مبادرة خزنة لتمكين المرأة

بالتعاون مع جمعية النهضة ، رعى ساب برنامج خزنة والذي يقدم سلسلة من ورش العمل للتوعية المالية للنساء السعوديات من ذوي الدخل المحدود في الأعمار ما بين (18-55 عاماً) بهدف تزويدهن بالمهارات اللازمة لإدارة شؤونهن المالية في المنزل ومشاريعهن الصغيرة .

Financial Literacy Awareness Campaign

The bank launched an awareness campaign promoting the importance of financial awareness. The campaign aimed at raising level of society awareness on savings, spending, insurance, investment, borrowing and financial fraud.



حملة الوعي المالي

اطلق البنك حملة توعوية بأهمية الوعي المالي. وهدفت الحملة لرفع مستوى وعي المجتمع حول الإدخار والإنفاق والتأمين والاستثمار ، والإقتراض ، والتصدي لعمليات الاحتيال المالي.

Staff Volunteer Work

Staff Volunteer Work

In cooperation with the Ministry of Human Resources and Social Development Volunteer work platform, SABB launched an internal campaign encouraging staff to support community needs.



مبادرة تطوع الموظفين

بالتعاون مع منصة العمل التطوعي التابعة لوزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية ، أطلق ساب حملة داخلية لتشجيع الموظفين على الانضمام والمشاركة في مبادرات المنصة التطوعية لدعم المجتمع .

Orphan Sponsorship by SABB staff

SABB and SABB staff participated in the sponsorship of 111 orphans in corporation with Ensan Orphan Organization at AlKharj city for the third year.



مبادرة كفالة الأيتام بمشاركة موظفي ساب

شارك البنك والموظفين للسنة الثالثة في تغطية كفالة 111 يتيم بالتعاون مع جمعية إنسان الخيرية بمدينة الخرج.

International Blood Donor Day

For more than 10 years, SABB staff saved more than 6000 lives. This year, a blood donation campaign was held in Riyadh, Jeddah and Dammam, in cooperation with the Ministry of Health and SABB staff donated 7800 mm for 522 patients.



اليوم العالمي للمتبرعين بالدم

على مدى أكثر من 10 سنوات، ساهم منسوبي ساب في إنقاذ أكثر من 6000 مريضاً. في هذا العام أقيمت حملة التبرع بالدم في الرياض وجدة والدمام ، بالتعاون مع وزارة الصحة، وأثمرت بتوفير 7800ملم من الدم لمساعدة 522 مريض .

Community

Ehsan Platform

SABB participates in the national campaign for the Ehsan platform support campaign , which provides support to many associations in the Kingdom under high governance standards.



منصة إحسان

ساب يشارك في الحملة الوطنية لدعم حملة منصة إحسان والتي بدورها تقدم الدعم للعديد من الجمعيات في المملكة وفق معايير عالية للحكومة .

Scholarship Program for Handicapped Children

In cooperation with the Disabled Children Association, SABB has sponsored, for the second year, the scholarship initiative for 15 disabled Children.



مبادرة المنح الدراسية للأطفال ذوي الإعاقة

رعى ساب بالتعاون مع جمعية الأطفال المعوقين للسنة الثانية برنامج المنح الدراسية لـ 15 طفل من ذوي الإعاقة .

Arab Orphan Day

On the occasion of the Arab Orphan Day, SABB sponsored the Arab Orphan Forum "Towards the Development of the Orphan" to enhance developmental practices towards orphans, and empowering associations to exercise their roles optimally. The event was organized by the Specialized Sub-Council of Orphans Associations that represents 45 Orphan Associations and Institutions in the Kingdom



يوم اليتيم العربي

بمناسبة يوم اليتيم العربي، رعى البنك ملتقى اليتيم العربي تحت عنوان "نحو تنمية اليتيم" بهدف تعزيز الممارسات التنموية تجاه اليتيم، وتمكين الجمعيات للقيام بأدوارها على الوجه الأمثل، وذلك بتنظيم من المجلس الفرعي التخصصي لجمعيات الأيتام والذي يمثل 45 جمعية ومؤسسة للأيتام في المملكة .

Ramadan Food Basket

In cooperation with 12 charities, SABB launched the annual "Food Basket" initiative on the occasion of the holy month of Ramadan, through which 3,000 families around the Kingdom were helped.



سلة رمضان الغذائية

بالتعاون مع 12 جمعية خيرية، اطلق ساب المبادرة السنوية "السلة الغذائية" بمناسبة شهر رمضان الكريم ومن خلالها تم مساعدة 3000 أسرة في المملكة .

Community

Eid of War-wounded Soldiers

On the occasion of Eid Al-Fitr, SABB sponsored "Joy of Eid" initiative, which covered war-wounded soldiers of Armed Forces at Prince Sultan Military Medical City



مبادرة معايدة مصابي الحرب

بمناسبة عيد الفطر المبارك ، رعى ساب مبادرة "فرحة عيد" والتي استهدفت مصابي الحرب من منسوبي القوات المسلحة المنومين في مدينة الأمير سلطان الطبية العسكرية.

HRH Prince Saud Honors SABB

His Royal Highness Prince Saud bin Nayef expressed his appreciation for the initiative of SABB Bank to finance housing units for needy families in the Eastern Province within the framework of the "Tarmeem" (Renovation) program in cooperation with Mawwa Association.



مبادرة معايدة مصابي الحرب

بمناسبة عيد الفطر المبارك ، رعى ساب مبادرة "فرحة عيد" والتي استهدفت مصابي الحرب من منسوبي القوات المسلحة المنومين في مدينة الأمير سلطان الطبية العسكرية.

Children with Cancer "Wish List"

On the occasion of International Childhood Cancer Day and in cooperation with King Fahd Medical City, SABB sponsored the "Wish List" initiative, which included iPads, Sony games and other valuable gifts.



أمير المنطقة الشرقية يكرم ساب

ثمن صاحب السمو الملكي الأمير سعود بن نايف مبادرة بنك ساب لتمويل وحدات سكنية للأسر المحتاجة في المنطقة الشرقية ضمن إطار برنامج "ترميم" بالتعاون من جمعية مأوى.

Sewing workshop initiative

As part of its community initiatives, SABB, in cooperation with the Gulf Girl Association for Women in Dammam, established a sewing workshop to support women with low income and empower them to become active members of the society



مبادرة ورشة الخياطة

ضمن مبادراته المجتمعية ، قام ساب بالتعاون مع جمعية فتاة الخليج النسائية في الدمام بإنشاء معمل للخياطة والتطريز، بهدف دعم وتمكين السيدات ذوات الدخل المحدود وتعزيز دورهم في المجتمع .

Community

Tarmeem programme

In cooperation with the Housing Development Program, SABB sponsored the construction and renovation of 11 homes for low-income families in Dammam and Aflaj.



مبادرة ترميم

رعى ساب، بالتعاون مع برنامج تطوير الإسكان ، بناء وترميم 11 مسكناً للأسر من ذوي الدخل المحدود بالدمام والأفلاج.

Surgical Operations Initiative

In cooperation with Enayah Health Organization at Riyadh city, SABB sponsored 141 surgeries for the underprivileged patients



مبادرة العمليات الجراحية

بالتعاون مع منظمة صحة عناية بمدينة الرياض ، رعى ساب 141 عملية جراحية للمرضى من ذوي الدخل المحدود.

Children's Heart Disease Diagnostic Center

SABB, in cooperation with the Patients Friends Association in Al-Rass, sponsored the development of "Pediatric Cardiology Diagnostic Center" at Al-Rass General Hospital



مركز تشخيص امراض القلب للأطفال بالرس

تكفل بنك ساب، بمشروع تطوير مركز تشخيص أمراض القلب للأطفال بمستشفى الرس العام، وذلك بالتعاون مع جمعية أصدقاء المرضى بالرس.